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 ל העירייה"מנכ, מר רמי נבון    :נוכחים

  מחלקה משפטית, שלמה פרץד "עו  
  מחלקת הנדסה, סמוליאנינוב ורה' גב    
  .תקציבאית, ויולט וקנין' גב    
  אחראית נכסי העירייה, אשל ויגי' גב    

  
  :על סדר היום

  

  ).ב"רצ( .19חן  תשובות מעמותת בית הכנסת המרכזי האשכנזי בערדדיון לאחר קבלת 
  
  
  
  

   .התקבלו התשובות מעמותת בית הכנסת המרכזי האשכנזי בערד  :רמי
  .לאחר שקיבלנו את התשובות למעשה השלמנו את כל השלבים מתחילת הדרך  
את   שאלנואת המתלוננים ומצד שני  לשמועמצד אחד  ,אפשרותה את נתנו לשני הצדדים  
להשיב על שיוכלו על מנת המתבססות על התלונות שהוצגו בפנינו שאלות , העמותה  
  .התלונות  
 .להשלים את התהליך, המסויםהיה חשוב למרות העיכוב , מועד ההקצאה הסתיים  
  .מאחר והסתיים זמן ההקצאה אנו מסיימים את הטיפול של הוועדה בנושא זה  
  .אני נועל את הישיבה  

  
  
  
  
  
  
  
  
  

  רמי נבון                  
  

  ר וועדת הקצאות"ל העירייה ויו"מנכ              
  

 


